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Zápisnica  z rokovania obecného zastupiteľstva konaného 12.12.2023 na Obecnom úrade v 

Smrdákoch 

 

Prítomní:  Igor Denkóci, Ing. Ferdinand Antálek,  Bc. Ľubomír Janík,  Mgr. Miroslava 

Poláková, Ing. Stanislav Perička, Ing. Ondrej Bederka 

                Ing. Zlatica Slováková- kontrolórka obce  

 

Ospravedlnení: Viera Ježová 

Overovatelia: Bc. Ľubomír Janík,  Ing. Ferdinand Antálek. 

Zapisovateľka: Mgr. Miroslava Smoleňáková.    

Dobrý večer vážení poslanci, pani kontrolórka, srdečne Vás vítam na  dnešnom riadnom 

poslednom zasadnutí OZ. Podľa prezenčnej listiny konštatujem, že je prítomná nadpolovičná 

väčšina poslancov a preto je dnešné rokovanie OZ uznášania schopné. 

 

Program dnešného rokovania uvedený na pozvánke  je  nasledovný: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie VZN a smerníc obce na rok 2024 

3. Zmena rozpočtu za IV: štvrťrok 2023 

4. Schválenie rozpočtu na roky 2024-2026 

5. Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ a MŠ za školský rok 2022/2023 

6. Dohoda o určení spoločného školského obvodu 

7. Inventarizácia rok 2023- schválenie inventarizačných komisií 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

 

 Chcem sa spýtať, či chce niekto doplniť program dnešného rokovania OZ o nejaký ďalší 

bod? Ak nie dávam návrh na Uznesenie: 

Poslanci na svojom riadnom zasadnutí OZ prijali  

                                      UZNESENIE  č. 24/2023 

v ktorom schvaľujú program dnešného rokovania OZ. 

 

Hlasovanie:   za:  6                      proti:                        zdržal sa:  

Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.   

  

1. Otvorenie týmto považujem za uskutočnené.  

2. Schválenie VZN a smerníc obce: 
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Boli vyvesené návrhy na úpravu VZN od občanov, ani od poslancov nebol vznesený 

žiaden podnet preto si len ozrejmime  VZN o dani z nehnuteľností: 

Znížili sme sadzu dane z objektu na podnikanie kúpeľom a to  z 3,93 € na m2 na 3,92 

€ za m2.  

Návrh na zvýšenie sadzby za ornú pôdu, chmelnice, vinice ovocné sady, TTP z 0,5 % 

na 0,8% 

Daň za psa z 3,5 €na 5,- € v rodinnom dome 

                   Zo 7,- €na 10,- € v bytovom dome 

 

Zmena čl. 17 – predajný stánok z 3,50 na 5,- € 

                          v prípade rozšírenia predajnej plochy mimo priestoru stánku  sa denný      

                           poplatok zvyšuje zo 4,060 € na 7,- €. 

Daň z ubytovania  čl. 21   bola sadzba 0,80 € na prenocovanie za 1 noc a zmena 1,- € 

na prenocovanie za 1 noc. 

Ak nemáte žiadne pripomienky dávam návrh na uznesenie: 

 

Poslanci na svojom riadnom zasadnutí OZ prijali  

                                             UZNESENIE  č. 25/2023 

v ktorom schvaľujú VZN o miestnych daniach. 

 

Hlasovanie:  za: 6                 proti:                         zdržal sa:  

 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou  všetkých poslancov. 

 

VZN č. 2 O miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 

Zmeny: na 1 obyvateľa sme mali sadzbu 29,- € návrh bol 35,- € na osobu a to z toho 

dôvodu, že nám budú technické služby navyšovať platby za odvoz a likvidáciu odpadu 

v roku 2024. 

Podnikateľské subjekty : 660 l nádoba na TKO bolo 12,- € návrh 14,- € 

                                            11OO l nádoba na TKO bolo 17,- € návrh 18,- € 

Ostatné sadzby ostávajú nezmenené.  

Zber drobných stavebných odpadov máme 0,020 € za kg. Návrh je 0,060 € za kg.  

Ak nemáte žiadne pripomienky dávam návrh na uznesenie: 
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Poslanci na svojom riadnom zasadnutí OZ prijali  

                                            UZNESENIE  č. 26/2023 

             v ktorom schvaľujú VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

             stavebné odpady 

 

Hlasovanie:  za:  5               proti:                         zdržal sa: 1 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou  všetkých poslancov. 

         

VZN č. 3  o podmienkach držania psov v obci tam sme vlastne vypustili článok 

v ktorom bola  platba za  psa . Bolo to vlastne duplicitne aj vo VZN  o miestnych 

poplatkoch.  

Ak nemáte žiadne pripomienky dávam návrh na uznesenie: 

Poslanci na svojom riadnom zasadnutí OZ prijali  

                                            UZNESENIE  č. 27/2023 

v ktorom schvaľujú VZN o podmienkach držania psov v obci. 

Hlasovanie:  za: 6                  proti:                         zdržal sa:  

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou  všetkých poslancov. 

 

3. Zmena rozpočtu za IV. Štvrťrok 2023: 

Poslanci boli oboznámení s návrhom na zmenu rozpočtu je priložené k zápisnici 

medzi najvýznamnejšie patrí 

-príjem peňazí na energie- kompenzácia na ZŠ – KŠÚ 1.500,- € 

- presun výdavkov v rámci položiek- energie, reprezentačné, všeobecný materiál 

v sume 5.000,- € 

- peniaze pre ZŠ pre digitalizáciu- zapojenie do  príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu 

940,.- € 

- mimoriadny členský príspevok-ak bude schválený 10.000,- € 

             Návrh na uznesenie: 

Poslanci na svojom riadnom zasadnutí OZ prijali  

                                             UZNESENIE  č. 28/2023 

v ktorom schvaľujú zmenu rozpočtu za IV. štvrťrok 2023. 

Hlasovanie:  za: 6                 proti:                         zdržal sa:  
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Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou  všetkých poslancov. 

 

4. Schválenie rozpočtu na roky 2024-2026 

  

Návrh rozpočtu ste dostali mailom a je vyvesený na internetovej stránke obce aj na úradnej 

tabuli.       

Rozpočet je zostavený ako vyrovnaný a to znamená príjmy sa rovnajú výdavkom. 

Celkový príjem je navrhovaný vo výške   775.000,- € 

Bežné príjmy:    678.600,- € 

Kapitálové príjmy: 500,- € 

Príjmové finančné operácie:       95.900,- € 

 

Výdavky:         775.000,- € 

Bežné výdavky:   657.793,- € 

Kapitálové výdavky:    89.207 ,-€ 

Finančné operácie:   28.000,- € 

 Rozpočet na rok 2025 a 2026  je  naplánovaný na sumu:   775.000 , € 

 

Stanovisko k návrhu rozpočtu Vám pani kontrolórka prečíta. Chcem sa spýtať, má niekto 

pripomienku k návrhu rozpočtu či k stanovisku hl. kontrolórky. Ak nie ďakujem a dávam 

návrh na uznesenie: 

Poslanci na svojom riadnom zasadnutí OZ prijali  

                                             UZNESENIE  č. 29/2023 

v ktorom schvaľujú rozpočet na rok 2024 a berú na vedomie rozpočty na roky        

2025 - 2026 

 

Hlasovanie:  za:     5             proti:    1                     zdržal sa:  

 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou  všetkých poslancov. 

Rozpočet na najbližšie 3 roky tvorí neoddeliteľnú súčasť tejto zápisnice. 

Chcem len podotknúť že rozpočet je materiál, ktorý sa môže upravovať a meniť medzi 

jednotlivými položkami počas celého nasledujúceho roka formou úprav rozpočtu.     
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5. Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ a MŠ   

Tieto správy boli prejednané radou školy neviem či nás chcú zástupcovia z radov poslancov 

Ferdinand Antálek a Miroslava Poláková  s niečím oboznámiť čo sa na rokovaní 

prejednávalo.  

Dávam návrh na Uznesenie: 

Poslanci na svojom riadnom zasadnutí OZ prijali  

                                             UZNESENIE  č. 30/2023 

v ktorom berú na vedomie správy o výchovno vzdelávacej činnosti ZŠ a MŠ za školský rok 

2022/2023. 

Hlasovanie:  za: 6                 proti:                         zdržal sa:  

 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou  všetkých poslancov. 

 

6. Dohoda o určení spoločného školského obvodu  

Je to dohoda medzi Mestom Senica a Obcou Smrdáky, bola už schválená mestským 

zastupiteľstvom ohľadom nástupu našich detí na druhý stupeň. 

Dávam návrh na Uznesenie:   

Poslanci na svojom riadnom zasadnutí OZ prijali  

                                            UZNESENIE  č. 31/2023 

v ktorom schvaľujú dohodu o určení spoločného školského obvodu. 

Hlasovanie:  za:   6               proti:                         zdržal sa:  

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou  všetkých poslancov. 

 

7.  Inventarizácia  

Návrh:  

Ústredná inventarizačná komisia bude pracovať v tomto zložení:  

            predseda ÚIK:  Igor Denkóci 

            člen ÚIK         Bc. Eva Milotová 

            člen ÚIK         Mgr. Miroslava Smoleňáková 

            člen ÚIK:       Ing. Zlatica Slováková 

 

          Dielčie inventarizačné komisie budú pracovať v navrhovanom zložení:  

• Objekt inventarizácie: Správa obecného úradu  
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      predseda:  Igor Denkóci 

               členovia:   Mgr. Miroslava Smoleňáková, Bc. Eva Milotová 

• Objekt inventarizácie: Základná škola 

      predseda: Bc. Eva Milotová 

               členovia: Mgr. Mihálová Denisa, Mgr. Veronika Červinková 

• Objekt inventarizácie: Materská škola 

      predseda: Mgr. Mihálová Denisa 

               členovia:  Nikola Sabotová, Eva Chudá 

• Objekt inventarizácie: Školská jedáleň 

      predseda: Mgr. Miroslava Smoleňáková 

               členovia: Selecká Tatiana, Fojtlínová Jana 

• Objekt inventarizácie: Požiarna ochrana 

      predseda: Perička Stanislav  

      členovia: Andrej Guláš, Bc. Eva Milotová 

• Objekt inventarizácie: Dom opatrovateľskej služby 

      predseda: Mgr. Miroslava Smoleňáková 

               členovia: Jana Fojtlínová, Bc. Eva Milotová 

• Objekt inventarizácie: Sklad CO a prostriedky PIO 

Predseda:  Mgr. Miroslava Smoleňáková 

            členovia: Barcaj Pavel, Bc. Eva Milotová 

          Objekt  inventarizácie: Telovýchovná jednota 

                Predseda: Bc. Eva Milotová 

                členovia: Pavel Barcaj, Smoleňák Emanuel 

 

Prosím návrhy na doplnenie členov, resp. výmenu ak nie dávam hlasovať:  

 

Hlasovanie: za:  6            proti:                         zdržal sa:  

 

Konštatujem, že poslanci prijali    

 

                                        UZNESENIE  č. 32/2023 

 

v ktorom schvaľujú predložený návrh na členov UIK a dielčich inventarizačných komisíí.  

 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou  všetkých poslancov. 
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8. Rôzne   

Plán činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2024. 

     S týmto plánom činnosti  ste sa  oboznámili mailovou poštou , neboli k nemu doplnené 

žiadne pripomienky a bol vyvesený na úradnej tabuli.  Chce sa pani kontrolórky niečo spýtať, 

poprípade doplniť  návrh o nejaký bod  ak nie  

Dávam návrh na Uznesenie: 

 

Poslanci na svojom riadnom zasadnutí prijali  

 

                                                  UZNESENIE  č. 33/2023 

 v ktorom berú na vedomie plán činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2024. 

 

Hlasovanie: za: 6                  proti:                     zdržal sa:  

 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou  všetkých poslancov. 

 

V bode rôzne je môj návrh na mimoriadny vklad na rok 2023 do OOCR Záhorie vo výške 

10.000,-€.  

Táto suma bude spolu s ostatnými mimoriadnymi vkladmi jednotlivých členov zaradená do 

balíka   žiadosti na dotáciu ministerstva dopravy , resp. Ministerstva cestovného ruchu, ktoré 

bude zriadené od 1.1. 2024. Ak nám dotácia prejde tak v roku 2025 budeme mať mimoriadny 

vklad a rada by som ho použila na výročie obce, ktoré budeme mať v roku 2026. 

 Dotazy? Treba si uvedomiť, že sú to vlastne peniaze, na ktoré nemusíme dávať projekt sú to 

ľahko získané peniaze. 

 

Návrh na uznesenie: 

 

Poslanci na svojom riadnom zasadnutí prijali  

 

                                                     UZNESENIE  č. 34/2023 

v ktorom schvaľujú mimoriadny vklad do OOCR vo výške 10.000,- €.    

 

Hlasovanie:   za:  6                       proti:                           zdržal sa:  

 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

 

 

Ešte je treba schváliť Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami bolo ich potrebné 

prepracovať. Ak nemáte žiadne námietky dávam návrh na uznesenie 

 

Poslanci na svojom riadnom zasadnutí prijali  

 

                                                     UZNESENIE  č. 35/2023 

v ktorom schvaľujú zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Smrdáky    
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Hlasovanie:   za:  6                       proti:                           zdržal sa:  

 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

 

 

Ako si pamätáte, na minulom zasadnutí sme rozprávali o zámere prenajať časť nehnuteľnosti 

v budove MŠ v centre DOS. Tento prenájom chceli najprv lekárky ako fyzické osoby, kúpele 

im to nedovolili ale chcú si priestory prenajať Kúpele Piešťany. Nemám zatiaľ oficiálnu 

žiadosť a podnikateľský zámer – mala mi ju pani riaditeľka poslať. Chcem sa spýtať, či 

budeme uvažovať o prenájme pre kúpele a za akú cenu, sú to priestory cca o rozlohe 76 m2.  

Bola sa tam pozrieť aj hygiena, či vôbec je to priestor vhodný na vykonávanie kozmetických 

zákrokov . Nemali s tým problém, je treba doplniť jedno umývadlo a prechodové dvere medzi 

ambulanciou sestry a zákrokovňou. 

Zmluva by bola najprv na rok , kúpele budú hľadať v svojich nehnuteľnostiach priestor na 

vykonávanie takýchto zákrokov. 

Návrh na mesačný nájom 1-1,50 na m2.  

K tejto časti MŠ v katastri ju máme zapísanú ako materskú školu, budeme musieť zmeniť účel 

využitia na dom opatrovateľskej služby,  už som rozprávala s pánom Plankom, ktorí mi to 

pomôže vybaviť, bude potrebný požiarny projekt, stanovisko hygieny, ŽP tieto doklady už 

boli vybavené, no nedalo sa to zapísať po skolaudovaní v roku 2004 na kataster.  

Slečna Iveta Šidlíková nájomkyňa obecného bytu sa na nás obrátila s prosbou o výmenu 

kuchynskej linky, ktorá je plesnivá v zadnej čassti , takmer sa rozpadá. Zisťovala som aký je 

postup, ako vlastník by sme  mali kuchynské linky vymeniť, keďže sú súčasťou bytu. Ak 

vymeníme jednu budú chodiť všetci, tie linky už majú svoju živostnost za sebou. Pozerala 

som na internete najlacnejšie sa dajú kúpiť okolo 250,- €. Máme dve možnosti buď sa 

s nájomníčkou dohodneme nech si kúpi drahšiu a my jej preplatíme len časť nákladov, alebo 

jej kúpime tú lacnejšiu. To len aby ste boli v obraze, v nájme, ktorí si platia nájomníci nie sú 

peniaze na takéto  výmeny. Nedá sa to zaplatiť ani z fondu opráv.  

Podali sme projekt na Fotovoltaiku pre ZŠ. Uvidíme, či budeme úspešný. Chce do toho 

zasiahnuť aj VUC  budem Vás informovať.  

 

Máme už projekt aj na rekonštrukciu chodníkov a vjazdov na námestí. Mali by byť vyhlásené 

výzvy ešte tento rok z MAS-ky, a na budúci rok aj zo štátu. Tak uvidíme. Včera sme boli 

v Poprade na stretnutí s Vládou SROV. Prognóza na rok 2024 nie je ružová. Mali by ešte do 

konca roka samosprávam poslať 8,- € na obyvateľa pre nás cca 5.000,- €  

Na budúci rok by som dala pripraviť projekty na obnovu MŠ. 

Nakontaktovala som sa už s JUDr. Pekarom zo Skalice , na druhý týždeň sa steretávam, 

mailom som mu v skratke napísala, čo by som potrebovala ohľadom vysporiadania 

pozemkov. Už si vytiahol listy vlastníctva a na druhý týždeň v stredu máme stretnutie u neho 

v kancelárií, kde mu prinesiem všetky podklady čo máme.  
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Chcela som veľmi pekne poďakovať poľovnému združeniu a všetkým, ktorí sa pričinili o 

veľmi vydarený priebeh vianočnej dedinky a rozsvietenia stromčeka. 

 

9. Diskusia 

 

Stretneme sa na dobrovoľníkoch v piatok 15.12. 2023 o 18.00 hod.  

Ďakujem a končím dnešné rokovanie, prajem Vám pekné a požehnané sviatky.  

 

 

 

 

V Smrdákoch 18.12. 2023 

Zapísala:  Mgr. Miroslava Smoleňáková 

 

Overovatelia:                                                                                   Ingrid Tripšanská 

                                                                                                            starostka obce 

 


